
De bijeenkomsten van het 
wijkteam en Buurtpreventie 
konden min of meer doorgaan 
via ZOOM. Heel fijn dat dit 
ondanks alle praktische proble-
men mogelijk was.

Eind november zijn de eerste 
bewoners hun nieuwe woningen 
aan de Winterdijk 14 betrok-
ken. Het geheel ziet er mooi en 
netjes uit. Hopelijk komt het 
nieuwe groen deze zomer goed 
op. De andere twee bouwplan-
nen in onze wijk, De Blaauwe 
Haan en het Lombokterrein 
vorderen gestaag, waarbij het 
eerste plan daadwerkelijk met 
de werkzaamheden gaat star-
ten.

De werkzaamheden aan het 
Stationsplein zijn ver gevor-
derd. Voor het oog lijkt het 
bijna af. Alleen de tweede toe-
gang tot de fietsenkelder onder 
het station en de ophoging van 
de Crabethstraat, grenzend aan 
het Stationsplein, moeten nog 
worden gerealiseerd.

De discussies over het Ver-
keersCirculatie Plan hebben de 
gemoederen bezig gehouden 
met als hoogtepunt de mogelij-
ke afsluiting van de Kattensin-
gel bij het Kleiwegplein.

Eindelijk heeft de gemeente 
ingezien dat de volière moet 
worden opgeknapt. Zij heeft nu 
een ruim budget vastgesteld 
voor groot onderhoud. Daar-
naast heeft de gemeente een 
studie laten verrichten hoe het 
park er in de toekomst uit moet 
gaan zien, waarbij met name 
aandacht is besteed aan het 
wel of niet verhogen van het 
terrein. 
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Net als in 2020 werden de acti-
viteiten van het wijkteam in het 
afgelopen jaar zwaar gehinderd 
door de coronamaatregelen. 
Een belangrijk deel van onze 
jaarlijkse activiteiten, zoals de 
Nieuwjaarsreceptie, de Bewo-
nersbijeenkomst, Dag van het 
Park, kon daardoor niet door-
gaan. Maar de wijkkrant kwam 
dankzij de inspanningen van 
Trudie Galama en Irene Tiel-
man en de bijdragen van onze 
wijkbewoners gelukkig wel weer 
10 keer uit. Het lijkt wel of de 
wijkkrant dankzij corona er nog 
beter op is geworden. 

De werkgroep Creacafé heeft de 
eerst helft van het jaar hon-
derden uren gewerkt aan het 
mozaïeken van de sofa. Het re-
sultaat is fantastisch en de mo-
zaïek sofa staat nu te pronken 
bij de volière. Nu is de werk-
groep bezig met het mozaïeken 
van een van de 50 kaasmeisjes 
voor Gouda750. 

Gelukkig was het wel mogelijk 
Halloween te organiseren, met 
groot succes, evenals de Goud-
se Vossenjacht. Ook andere 
activiteiten konden geheel of 
gedeeltelijk doorgaan, welis-
waar rekening houdend met 
de coronamaatregelen: Buren-
dag, Opschoondag, Bijenberm, 
Geveltuintjesprijs, Buurtbarbe-
cues, Aanschuiftafel en Gouds-
Werk. Het jaar werd afgesloten 
met de plaatsing van de kerst-
bomen in de Winterdijk.

Verder is er regelmatig door de 
Groenwerkgroep in het park ge-
werkt. Ook is er een klein nieuw 
parkje in de Parkstraat door 
omwonenden gerealiseerd. 


